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Samhällsbyggnadsnämnden

Svar på medborgarförslag om säker överfart för 
gång- och cykeltrafik över Norra vägen från 
Karlssons äng, 2022-2786
Förslag till beslut
Samhällsbyggnadsnämnden beslutar att 
samhällsbyggnadskontorets yttrande ska utgöra svar på 
medborgarförslaget om säker överfart för gång- och cykeltrafik 
över Norra vägen från Karlssons äng. Medborgarförslaget ska 
härmed anses vara besvarat.

Bakgrund
Förslagsställaren skriver att det finns ett trängande behov av 
säker överfart för gång- och cykeltrafik över norra vägen från 
Karlssons äng. Då Karlssons äng bebyggs samt att Hansa Active 
Arena byggts precis på andra sidan vägen har behovet av 
förbättrad möjlighet att korsa Norra vägen ökat.  För närvarande 
är det en väldigt stor omväg att nyttja andra överfarter. ”Med barn 
är det en påtagligt riskabel situation att gå/cykla över.”
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Yttrande

Samhällsbyggnadskontoret utreder och planerar för en utbyggnad 
av stadens kollektivtrafiksystem och medborgarförslaget berörs av 
en tilltänkt snabbusslinje (BRT-Bus Rapid Transit) längs Norra 
vägen. Beslut om snabbusslinjen förväntas tas under 2023.

Ett införande av en snabbusslinje här innebär att vägen behöver 
anpassas och byggas om. Just nu studeras översiktligt, inom 
ramen för utredningen, möjligheterna för ett övergångsställe över 
Norra vägen i höjd med Amerikavägen. Vi tar med oss innebörden 
från detta medborgarförslag inför kommande ställningstagande. 
Oavsett utfallet av utredningen och om beslut tas om en 
snabbusslinje så kan föreslagen åtgärd i medborgarförslaget 
komma att bli aktuell efter genomförd, fördjupad korsningsanalys.

Thomas Eidrup  
Cykelstrateg  

Bilagor:
Medborgarförslag
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Medborgarförslag
Ärendenummer: #149208 | Inskickat av: Kenny Örjan Östergren | 2022-04-17 13:44

1. Information

Skillnaden mellan felanmälan, synpunkt och medborgarförslag

Innan du påbörjar ditt medborgarförslag vill vi att du ska ha sett filmen "Skillnaden mellan 
felanmälan, synpunkt och medborgarförslag". Detta för att vi ska kunna hjälpa dig på snabbast 
och mest effektiva sätt. Kanske är ditt ärende en felanmälan eller synpunkt istället? Då finns det 
andra e-tjänster för denna typ av ärende, vilka också oftast hanteras mer skyndsamt än ett 
medborgarförslag. 

Jag försäkrar att jag har sett filmen "Skillnaden mellan felanmälan, synpunkt och 
medborgarförslag". Jag är därför införstådd med vad ett medborgarförslag innebär och vill 
fortsätta med att skicka in det.

2. Medborgarförslag
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Information

Alla som är folkbokförda i Kalmar kommun kan lämna in medborgarförslag till 
kommunfullmäktige. På detta sätt får du möjligheten att påverka och förbättra den kommunala 
verksamheten. Ta chansen och delta i Kalmars utveckling.

Ditt medborgarförslag följs upp och blir allmän handling liksom de eventuella personuppgifter 
du lämnar. En allmän handling kan läsas av andra. Uppgifterna behandlas även i enlighet med 
bestämmelserna i Dataskyddsförordningen (GDPR).

-

, har du en synpunkt eller felanmälan använd dig av dessa e-tjänster istället: Observera Synpunkt
eller för Felanmälan:  och sök på felanmälan. Är du osäker https://minasidor.kalmar.se/oversikt
på vad ditt ärende klassas som? .Läs mer här

Beskriv ditt medborgarförslag

Det finns ett trängande behov av säkert överfart för gång- och cykeltrafik över norra vägen från 
Karlssons äng.

Som resultat av att Karlssons äng detaljplanerades och nu bebyggs samt att Hansa Active Arena 
byggts precis på andra sidan vägen finns det ett behov av att anordna någon form av överfart för 
alla från ängen/ljusstaden/björkenäs som väljer att inte ta bilen.

När all byggnation på Karlssons äng är klar behöver överfarten vara säkerställd. Som det är nu 
blir det en väldigt stor omväg att nyttja andra överfarter. Med barn är det en påtagligt riskabel 
situation att gå/cykla över.

Beskriv vilka förbättringar ditt medborgarförslag skulle innebära

Bättre trafiksäkerhet utifrån nya förutsättningar som exploateringen av Karlsson äng har 
inneburit.

Vill du lägga till en bild eller fil?

Nej

/oversikt/overview/106
/oversikt
https://www.kalmar.se/kommun-och-politik/medborgarforslag.html
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Jag samtycker till att de inskickade uppgifterna till medborgarförslag publiceras på Kalmar 
kommuns webbplats. Jag samtycker/godkänner även till att bli kontaktad inför det 
sammanträde där mitt medborgarförslag ska behandlas.
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